

April 4, 2017

**NOTICE OF MEETING  
STANDING COMMITTEE ON PRIVATE BILLS**

The Standing Committee on Private Bills will meet in the Legislative Council Chamber on Tuesday, April 11, 2017, at 10 a.m.

By order of the Chair

Shayne Davies  
Clerk Assistant and Clerk of Committees

**AGENDA (Further documentation and detailed agenda to follow)**

Bill 50, *An Act to Amend the Anglican Church Act, 2003*;  
Bill 63, *An Act to Amend An Act Respecting the Association of Registered Interior Designers of New Brunswick*;  
Bill 64, *Licensed Counselling Therapy Act*;  
Bill 65, *Psychologists Act*;  
Bill 43, *An Act to Amend the Pension Plan for Employees of the City of Moncton Act*;  
Bill 38, *An Act to Amend An Act to Incorporate The New Brunswick Registered Barbers' Association*.

The members of the Committee are: Mr. Roussel, Mr. Guitard, Mr. Chiasson, Mr. Harvey, Mr. Bourque, Mr. Bertrand LeBlanc, Mr. LePage, Mr. Jeff Carr, Mr. Crossman, Mr. Northrup and Ms. Wilson.

---

le 4 avril 2017

**AVIS DE RÉUNION  
COMITÉ PERMANENT DES PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PRIVÉ**

Le Comité permanent des projets de loi d'intérêt privé se réunira le mardi 11 avril 2017 à 10 h à la Chambre du Conseil législatif.

Par ordre du président du comité.

Shayne Davies,  
greffier adjoint de la Chambre et greffier  
aux comités

**ORDRE DU JOUR (d'autres documents et un ordre du jour détaillé suivront)**

Projet de loi 50, *Loi modifiant la Loi de 2003 sur l'Église anglicane* ;  
Projet de loi 63, *Loi modifiant la Loi relative à l'Association des designers d'intérieur immatriculés du Nouveau-Brunswick* ;  
Projet de loi 64, *Loi régissant la profession de conseiller et de conseillère thérapeute agréé* ;  
Projet de loi 65, *Loi sur les psychologues* ;  
Projet de loi 43, *Loi modifiant la Loi sur le régime de retraite des employés de la cité de Moncton* ;  
Projet de loi 38, *Loi modifiant la Loi constituant l'Association des barbiers immatriculés du Nouveau-Brunswick*.

Les membres du comité sont les suivants : M. Roussel, M. Guitard, M. Chiasson, M. Harvey, M. Bourque, M. Bertrand LeBlanc, M. LePage, M. Jeff Carr, M. Crossman, M. Northrup et M<sup>me</sup> Wilson.